
 

 

 

 

ANNEX III (llibres de lectura fàcil i fons inclusius) 

 
Títol de l'obra  Autor  Editorial ISBN Llengua 

Ana de Tejas Verdes Tarragó, Sílvia Almadraba 9788417563417 Castellà 

Ana de Tejas Verdes Tarragó, Sílvia Almadraba 9788417563417 Castellà 

Anna de Teules Verdes Tarragó, Sílvia Castellnou 9788418523175 Català 

Alícia en el país de las maravillas Martí, Núria Almadraba 9788417563356 Castellà 

Alícia en el país de las maravillas Martí, Núria Almadraba 9788417563356 Castellà 

Alícia en terra meravelles Martí, Núria Castellnou 9788418523137 Català 

Alícia en terra meravelles Martí, Núria Castellnou 9788418523137 Català 

talismán, El Martí, Núria Almadraba 9788418523120 Castellà 

Temps difícils Pradas, Núria Castellnou 9788418523090 Català 

talismà, El Martí, Núria Castellnou 9788418523113 Català 

talismán, El Martí, Núria Almadraba 9788418523120 Castellà 

Trafalgar Colectivo Galdós Lecturia 9788419502001 Castellà 

Mendel, el de los libros Colectivo Zweig Lecturia 9788419502025 Castellà 

Cuentos de la Alhambra Peralta, María Lecturia 9788419502018 Castellà 

Contes d'intriga Gutiérrez, Analía Adapta 9788419190178 Català 

Gran Gatsby, El Sola, Cristina Adapta 9788419190123 Castellà 

anglès reanimat i altres contes, L' Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378607 

Català 

anglès reanimat i altres contes, L' Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378607 

Català 

inglés reanimado y otros cuentos, El Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378744 

Castellà 

Mitos de la Antigua Grecia Salvador, Eugènia 
La Mar de 
Fàcil 9788418378584 Castellà 

Mites de l'Antiga Grècia Salvador, Eugènia 
La Mar de 
Fàcil 9788418378782 Català 

Celestina, La Mas, Mariona 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378652 

Castellà 

Celestina, La Mas, Mariona 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378652 

Castellà 

Bodas de sangre Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378621 

Castellà 

Bodas de sangre Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378621 

Castellà 

Hores secretes Munsó, Elisa 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378683 

Català 

darrer tango, El Peralta, María 
La Mar de 
Fàcil 9788418378706 Català 

Tornar a Txernòbil Izagirre, Ander 

 
La Mar de 
Fàcil 

 
9788418378713 

Català 

Tornar a Txernòbil Izagirre, Ander 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378713 

Català 

fill, Un Crespo, Ana La Galera 9788424673543 Català 



 

 

 
fill, Un Crespo, Ana 

 
La Galera 9788424673543 Català 

Contes de Poe Climent, Núria Adapta 9788419190000 Català 
Cuentos de amor, de locura y de 
muerte Sola, Cristina 

Adapta 9788419190024 

Castellà 

llegenda del Rei Artús, La Pineda, Raquel Adapta 9788419190048 Català 

llegenda del Rei Artús, La Pineda, Raquel Adapta 9788419190048 Català 

hija del mar, La 
Antuña, Carlos 
Alberto 

La Mar de 
Fàcil 

9788418378539 

Castellà 

Solitud Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378485 

Català 

Solitud Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378485 

Català 

morts, Els. Un relat de dublinesos Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378478 

Català 

muertos, Los. Un relato de dublineses Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788412199178 

Castellà 

Comptant núvols Pradas, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378515 

Català 

Comptant núvols Pradas, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378515 

Català 

meva diable porta xanques, La Tortajada, Anna 
La Mar de 
Fàcil 9788418378522 Català 

Colors prohibits Peralta, María 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378577 

Català 

Colors prohibits Peralta, María 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378577 

Català 

invisibles, Las Red Lectura Fácil 
La Mar de 
Fàcil 

9788412199161 

Castellà 

invisibles, Las Red Lectura Fácil 
La Mar de 
Fàcil 

9788412199161 

Castellà 

leyenda del Rey Arturo, La Iriarte, Rocío Adapta 9788412391220 Castellà 

leyenda del Rey Arturo, La Iriarte, Rocío Adapta 9788412391220 Castellà 

leyenda del Rey Arturo, La Iriarte, Rocío Adapta 9788412391220 Castellà 

segona ombra, La Ballaz, Jesús Adapta 9788412391251 Català 

Grandes esperanzas Pradas, Núria Almadraba 9788417563332 Castellà 

Viaje al centro de la Tierra Martí, Núria Almadraba 9788417563325 Castellà 

Viaje al centro de la Tierra Martí, Núria Almadraba 9788417563325 Castellà 

Viatge al centre de la Terra Martí, Núria Castellnou 9788417406820 Català 

Viatge al centre de la Terra Martí, Núria Castellnou 9788417406820 Català 

Grans esperances Pradas, Núria Castellnou 9788417406813 Català 

Al far Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788412199116 

Català 

Al faro Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 

9788412149494 

Castellà 

Cartes impertinents Crespo, Ana 
La Mar de 
Fàcil 

9788412149449 

Català 

Tres maletes Sendròs, Mercè 
La Mar de 
Fàcil 

9788412199123 

Català 

pazos de Ulloa, Los Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 

9788412149401 

Castellà 



 

 

 
Leyendas Crespo, Ana 

 
UNIA 

 
9788479933623 Castellà 

èxode sirià, Un Climent, Núria Adapta 9788494945199 Català 

màquina del temps, La Martí, Núria Adapta 9788412061642 Català 

máquina del tiempo, La Martí, Núria Adapta 9788412304329 Castellà 

asesino de su segunda sombra, El Ballaz, Jesús Adapta 9788412061635 Castellà 

lleó a la ciutat, Un Ballaz, Jesús Adapta 9788421304343 Català 

món d'Asgard, El Torices, Montse Adapta 9788412061611 Català 

edad de la inocencia, La Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 

9788412042542 

Castellà 

Andrés. Una infancia marcada Sellès, M. Àngels 
La Mar de 
Fàcil 

9788418378768 

Castellà 

Joc brut Mateu, Laia 
La Mar de 
Fàcil 

9788494858451 

Català 

Joc brut Mateu, Laia 
La Mar de 
Fàcil 

9788494858451 

Català 

teu nom és Olga, El Comelles, Salvador 
La Mar de 
Fàcil 

9788494858499 

Català 

teu nom és Olga, El Comelles, Salvador 
La Mar de 
Fàcil 

9788494858499 

Català 

Colores prohibidos Peralta, María 
La Mar de 
Fàcil 

9788494858475 

Castellà 

Colores prohibidos Peralta, María 
La Mar de 
Fàcil 

9788494858475 

Castellà 

mundo de Asgard, El Torices, Montse Adapta 9788494945137 Castellà 

mundo de Asgard, El Torices, Montse Adapta 9788494945137 Castellà 

Cuando Kalina toca el violín Muller, Gerda ING 9788412513738 Castellà 

Cuando Kalina toca el violín Muller, Gerda ING 9788412513738 Castellà 

Quan la Kalina toca el violí Muller, Gerda ING 9788412513721 Català 

Quan la Kalina toca el violí Muller, Gerda ING 9788412513721 Català 

Quan la Kalina toca el violí Muller, Gerda ING 9788412513721 Català 
Inesa Gaxen. Historia de una bruja 
valiente Irigoien, Olaia 

Adapta 9788419190116 

Castellà 
Inesa Gaxen. Historia de una bruja 
valiente Irigoien, Olaia 

Adapta 9788419190116 

Castellà 
Elisabet Martí. Història d'una bruixa 
lluitadora Irigoien, Olaia 

Adapta 9788419190147 

Català 
Elisabet Martí. Història d'una bruixa 
lluitadora Irigoien, Olaia 

Adapta 9788419190147 

Català 

Tel Figueras, Marta Adapta 9788419190185 Català 

Tel Figueras, Marta Adapta 9788419190185 Català 

Pep Pom i la gran tempesta, El Drescher, Daniela ING 9788412355284 Català 

Pep Pom i la gran tempesta, El Drescher, Daniela ING 9788412355284 Català 

Pepe Pom y la gran tormenta Drescher, Daniela ING 9788412355291 Castellà 

Pepe Pom y la gran tormenta Drescher, Daniela ING 9788412355291 Castellà 

nido de Tit, El Muller, Gerda ING 9788412355239 Castellà 

nido de Tit, El Muller, Gerda ING 9788412355239 Castellà 

niu de Tit, El Muller, Gerda ING 9788412355222 Català 

niu de Tit, El Muller, Gerda ING 9788412355222 Català 



 

 

 
¡Cuántos tomates! Dufft, Sanne 

 
ING 

 
9788412355253 Castellà 

¡Cuántos tomates! Dufft, Sanne ING 9788412355253 Castellà 

Quants tomàquets! Dufft, Sanne ING 9788412355246 Català 

Quants tomàquets! Dufft, Sanne ING 9788412355246 Català 

buenos amigos, Los Sales Amill, Gemma  ING 9788412201475 Castellà 

buenos amigos, Los Sales Amill, Gemma  ING 9788412201475 Castellà 

bons amics, Els Sales Amill, Gemma  ING 9788412201468 Català 

petit castor, El MacDonald, Amy ING 9788412201406 Català 

petit castor, El MacDonald, Amy ING 9788412201406 Català 

pequeño castor, El MacDonald, Amy ING 9788412201413 Castellà 

pequeño castor, El MacDonald, Amy ING 9788412201413 Castellà 
abella Flora i el prat de les cinc flors, 
L' Busquets, Marta 

ING 

9788412513707 Català 
abella Flora i el prat de les cinc flors, 
L' Busquets, Marta 

ING 

9788412513707 Català 
abeja Flora y el prado de las cinco 
flores, La Busquets, Marta 

ING 9788412513714 

Castellà 
abeja Flora y el prado de las cinco 
flores, La Busquets, Marta 

ING 9788412513714 

Castellà 

¿Dónde van cuando llueve? Muller, Gerda ING 9788412322170 Castellà 

¿Dónde van cuando llueve? Muller, Gerda ING 9788412322170 Castellà 

On van quan plou? Muller, Gerda ING 9788412322163 Català 

On van quan plou? Muller, Gerda ING 9788412322163 Català 

huevo del sol, El Beskow, Elsa ING 9788412322125 Castellà 

huevo del sol, El Beskow, Elsa ING 9788412322125 Castellà 

ou del sol, L' Beskow, Elsa ING 9788412322118 Català 

ou del sol, L' Beskow, Elsa ING 9788412322118 Català 

niños del bosque, Los Beskow, Elsa ING 9788412322101 Castellà 

niños del bosque, Los Beskow, Elsa ING 9788412322101 Castellà 

nens del bosc, Els Beskow, Elsa ING 9788412201499 Català 

nens del bosc, Els Beskow, Elsa ING 9788412201499 Català 

Tú también puedes Llauradó, Anna ING 9788412322194 Castellà 

Tú también puedes Llauradó, Anna ING 9788412322194 Castellà 

Tú també pots Llauradó, Anna ING 9788412322187 Català 

Tú també pots Llauradó, Anna ING 9788412322187 Català 

Bambú Busquets, Marta ING 9788412201444 Català 

Bambú Busquets, Marta ING 9788412201444 Català 

Bambú Busquets, Marta ING 9788412201451 Castellà 

Bambú Busquets, Marta ING 9788412201451 Castellà 

liebrecita, La Asensio, Albert ING 9788412029383 Castellà 

liebrecita, La Asensio, Albert ING 9788412029383 Castellà 

llebreta, La Asensio, Albert ING 9788412029376 Català 

tomates de Mila, Los Dufft, Sanne ING 9788412029352 Castellà 

tomates de Mila, Los Dufft, Sanne ING 9788412029352 Castellà 

tomàtecs de la Mila, Els Dufft, Sanne ING 9788412029345 Català 

tomàtecs de la Mila, Els Dufft, Sanne ING 9788412029345 Català 



 

 

Tant de gust de conèixer-lo, senyor 
Llull Bernal, Carme 

 
Publicacions 
de l'Abadia 
de Montserrat 9788478263097 Català 

Viu la festa! Estapé, Mireia 
La Mar de 
Fàcil 9788494499333 Català 

Oliver Twist Martí, Núria Castellnou 9788498048339 Català 

Ana y Zanahorio Guerrero, Andrés Loqueleo 9788491223443 Castellà 

Ana y Zanahorio Guerrero, Andrés Loqueleo 9788491223443 Castellà 

Martín Chiniro Castaño, Jesús Mª Vegueta 9788494723742 Castellà 

Martín Chiniro Castaño, Jesús Mª Vegueta 9788494723742 Castellà 

pianista de manos mágicas, La 
Torra de Larrocha, 
Alicia Vegueta 9788417137472 Castellà 

pianista de manos mágicas, La 
Torra de Larrocha, 
Alicia Vegueta 9788417137472 Castellà 

pianista de mans màgiques, La 
Torra de Larrocha, 
Alicia Vegueta 9788417137489 Català 

pianista de mans màgiques, La 
Torra de Larrocha, 
Alicia Vegueta 9788417137489 Català 

Súper-rates d'en Bart, Les Tovar, Àlex Vegueta 9788417137311 Català 

Súper-rates d'en Bart, Les Tovar, Àlex Vegueta 9788417137311 Català 

Súper-ratas de Bart, Las Tovar, Àlex Vegueta 9788417137304 Castellà 

Súper-ratas de Bart, Las Tovar, Àlex Vegueta 9788417137304 Castellà 

sol en la India, Un Marcos, Álvaro Vegueta 9788417137526 Castellà 

sol en la India, Un Marcos, Álvaro Vegueta 9788417137526 Castellà 

sol a l'Índia, Un Marcos, Álvaro Vegueta 9788417137533 Català 

robatori del segle, El Alonso, Ana Cruïlla 9788466149709 Català 

robatori del segle, El Alonso, Ana Cruïlla 9788466149709 Català 

Em dic Skywalker Fernández, Agustín Cruïlla 9788466149716 Català 

Em dic Skywalker Fernández, Agustín Cruïlla 9788466149716 Català 

Set vides Guerrero, Ana Cruïlla 9788466153683 Català 

Set vides Guerrero, Ana Cruïlla 9788466153683 Català 

Luces en el canal Fernández, David SM 9788413929477 Castellà 

Luces en el canal Fernández, David SM 9788413929477 Castellà 

Abdel Páez, Enrique SM 9788413189161 Castellà 

Emma Sunyer, Jordi Sallybooks 9788417255329 Castellà 

Emma Sunyer, Jordi Sallybooks 9788417255329 Castellà 

Emma Sunyer, Jordi Sallybooks 9788417255329 Castellà 

marinero y el mar, El Comendador, Carlos Sallybooks 9788417255268 Castellà 

marinero y el mar, El Comendador, Carlos Sallybooks 9788417255268 Castellà 
verdadera historia de Caperucita 
Roja, La BATA Kalandraka 9788484644798 Castellà 
verdadera historia de Caperucita 
Roja, La BATA Kalandraka 9788484644798 Castellà 

fiesta de cumpleaños, La Panero, Montse Carambuco 9788417766610 Castellà 

festa d'aniversari, La Panero, Montse 
El Cep i la 
Nansa 9788418522680 Català 

bruixa Amalurra i la màgia més 
poderosa, La Acosta, Alicia 

El Cep i la 
Nansa 9788418522895 Català 



 

 

Pompi Puff Orta, Ferran 

 
El Cep i la 
Nansa 9788418522390 Català 

Pompi Puff Orta, Ferran Carambuco 9788417766450 Castellà 

Llibre de les bèsties Llull, Ramon Illa 9788494455834 Català 

Bearn o la sala de las muñecas Villalonga, Llorenç 
La Mar de 
Fàcil 9788418378508 Castellà 

Bearn o la sala de les nines Villalonga, Llorenç 
La Mar de 
Fàcil 9788494834653 Català 

Pilar Prim Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 9788418378751 Castellà 

dama de las camelias, La Salvador, Eugènia 
La Mar de 
Fàcil 9788418378812 Castellà 

dama de las camelias, La Salvador, Eugènia 
La Mar de 
Fàcil 9788418378812 Castellà 

Cyrano de Bergerac Llorente, Sílvia Adapta 9788419190161 Català 

Cuentos sorprendentes Comelles, Salvador 
La Mar de 
Fàcil 9788418378638 Castellà 

hombre que pudo reinar, El Fanderl, Vanessa Adapta 9788412391282 Castellà 

artista anomenat Picasso, Un Carreño, Óscar 

Publicacions 
de l'Abadia 
de 
Montserrat 9788491912347 Català 

artista anomenat Picasso, Un Carreño, Óscar 

Publicacions 
de l'Abadia 
de 
Montserrat 9788491912347 Català 

pastís molt especial, Un Pinilla, Alvert 
El Cep i la 
Nansa 9788417756444 Català 

pastel muy especial, Un Pinilla, Alvert Carambuco 9788417766153 Castellà 

cua de sirena, La Barceló, Cèsar 
El Cep i la 
Nansa 9788417000936 Català 

cola de sirena, La Barceló, Cèsar Carambuco 9788494874581 Castellà 

eruga verda, L' Cutting, Sally ING 9788494830068 Català 

eruga verda, L' Cutting, Sally ING 9788494830068 Català 

año alrededor del gran roble, Un Muller, Gerda ING 9788412029314 Castellà 

año alrededor del gran roble, Un Muller, Gerda ING 9788412029314 Castellà 

any al voltant del gran roure, Un Muller, Gerda ING 9788412029307 Català 

any al voltant del gran roure, Un Muller, Gerda ING 9788412029307 Català 

somnis d'Aurèlia, Els Márquez, Eduard Cruïlla 9788466146340 Català 

somnis d'Aurèlia, Els Márquez, Eduard Cruïlla 9788466146340 Català 

Sentido y sensibilidad Pradas, Núria Almadraba 9788494821103 Castellà 

enemigo del pueblo, Un Llorente, Sílvia Almadraba 9788417563059 Castellà 

Kafka i la nina viatgera Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 9788494834608 Català 

Kafka i la nina viatgera Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 9788494834608 Català 

Kafka i la nina viatgera Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 9788494834608 Català 

font, La Galcerán, Àuria ING 9788494758935 Català 



 

 

Irene Polo, una reportera excepcional Crespo, Ana 

 

  La Mar de Facil   
9788494704277 Català 

princeseta, La Plans, Marta 
El Cep i la 
Nansa 9788417000189 Català 

21 cuentos de los hermanos Grimm Drescher, Daniela ING 9788494830037 Castellà 

casa de Bernarda Alba, La Crespo, Ana UNIA 9788479933425 Castellà 

Petit Príncep, El Alcázar, Javier Adapta 9788494945144 Català 

guerra de los mundos, La Climent, Núria Adapta 9788412304398 Castellà 

Siete vidas Guerrero, Ana SM 9788413189116 Castellà 

sueños de Aurelia, Los Márquez, Eduard SM 9788413181264 Castellà 

Cómo consolar a una ardilla Oro, Begoña SM 9788491072737 Castellà 

tía Clío y la máquina de escribir, La Rodríguez, Mónica SM 9788413929460 Castellà 

Siete reporteros y un períodico Lozano, Pilar SM 9788467595895 Català 

club de los raros, El Sierra i Fabra, Jordi SM 9788467595901 Castellà 

misterio del Camino de Santiago, El Morillo, Fernando Gaumin 9788494241758 Castellà 

perro de los Baskerville, El Pradas, Núria Almadraba 9788483087640 Castellà 

aventuras de Huckleberry Finn, Las Fernández, David Almadraba 9788483087831 Castellà 

Nahid, la meva germana afganesa Martí, Núria 
La Mar de 
Fàcil 9788494006630 Català 

Mecanoscrit del segon origen Martí, Núria Adapta 9788494402029 Català 

21 contes dels germans Grimm Drescher, Daniela ING 9788494830020 Català 

llamada de lo salvaje, La London, Jack Almadraba 9788483089217 Castellà 

Regreso a Chernóbil Izagirre, Ander Gaumin 9788494241741 Castellà 

Animales de Granja Candel, Soledad SM 9788413927541 Castellà 

Anna Frank: la seva vida Hoefnage, Marian 
La Mar de 
Fàcil 9788493716523 Català 

Peter Pan Fernández, David Castellnou 9788498044645 Català 

llibre de la selva, El Pradas, Núria Castellnou 9788498043136 Català 

Capitanes valientes Aranda, Jose Almadraba 9788483087848 Castellà 

Madame Bovary Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 9788412042566 Castellà 

miserables, Els Hugo, Víctor Tàndem 9788417588281 Català 

Mi nombre es Skywalker Fernández, Agustín SM 9788413181271 Castellà 

amor és massa complicat, L' Guerrero, Andrés Loqueleo 9788416661763 Català 

fantasma de la casa de al lado, El Díaz, Iñaki R. SM 9788491072720 Castellà 

llista d'aniversari, La Manso, Anna Cruïlla 9788466145442 Català 

Pirata Plin, Pirata Plan Sánchez, Paloma SM 9788467595888 Castellà 

21 contes dels germans Grimm Drescher, Daniela ING 9788494830020 Català 

peix dels desitjos, El Koopmans, Loek ING 9788494551451 Català 

astronauta, El Comendador, Carlos Sallybooks 9788494338168 Castellà 

Conóceme Expósito, Iru Sallybooks 9788494606335 Castellà 

conejo blanco, El BATA Kalandraka 9788413431208 Castellà 

conejo blanco, El BATA Kalandraka 9788413431208 Castellà 

Nicolás va de compras BATA Kalandraka 9788484643364 Castellà 



 

 

Nicolás va de compras BATA Kalandraka 9788484643364 Castellà 

Nicolás cocina sin fuego BATA Kalandraka 9788492608867 Castellà 

¿A qué sabe la luna? BATA Kalandraka  9788492608843 Castellà 

ratita presumida, La BATA Kalandraka 9788484642343 Castellà 

ratita presumida, La BATA Kalandraka 9788484642343 Castellà 

patito feo, El BATA Kalandraka 9788496388321 Castellà 

patito feo, El BATA Kalandraka 9788496388321 Castellà 

Chivos y chivones BATA Kalandraka 9788413431888 Castellà 

Conóceme Expósito, Iru Sallybooks 9788494606335 Castellà 

font, La Galcerán, Àuria ING 9788494758935 Català 

lista de cumpleaños, La Manso, Anna SM 9788467595871 Castellà 

Siete vidas Guerrero, Ana SM 9788413189116 Castellà 

sueños de Aurelia, Los Márquez, Eduard SM 9788413181264 Castellà 

club dels estranys, El Sierra i Fabra, Jordi Cruïlla 9788466145459 Català 

club de los raros, El Sierra i Fabra, Jordi SM 9788467595901 Castellà 

Mi nombre es Skywalker Fernández, Agustín SM 9788413181271 Castellà 

robo del siglo, El Alonso, Ana SM 9788491073390 Castellà 

Cómo consolar a una ardilla Oro, Begoña SM 9788491072737 Castellà 

tía Clío y la máquina de escribir, La Rodríguez, Mónica SM 9788413929460 Castellà 

Siete reporteros y un períodico Lozano, Pilar SM 9788467595895 Castellà 

Siete reporteros y un períodico Lozano, Pilar SM 9788467595895 Castellà 

fantasma de la casa de al lado, El Díaz, Iñaki R. SM 9788491072720 Castellà 

Dr. Jekyll i Mr. Hyde Salvadó, Carme Castellnou 9788498046809 Català 

Dràcula Pradas, Núria Castellnou 9788498044621 Català 

volta al món en 80 dies, La Brugas, Ángel Castellnou 9788498042887 Català 

edat de l'innocència, L' Sabater, Clàudia 
La Mar de 
Fàcil 9788494834677 Català 

Orión, el gato diablo Heras, Carlos Adapta 9788419190192 Castellà 

I tu, què fas aquí? Carbó, Joaquim 
Diputació de 
Tarragona 9788415264958 Català 

 
 

NOTA: Si hi ha títols duplicats és perquè s’han de servir tants exemplars com vegades surt el 
títol 

 

 

 

 

 

 

 

 


